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Deltagere: Peter Vilain, Lea Munch, Tove Andersen, Svend Larsen, Bent Cramer 
  

Fraværende: Hanne Heilmann, Christian Roed 
 
 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Klaus og Michael deltog i mødet og vi tog derfor punkt 4 først. 

 

2. Opfølgning på sidste møde 

 

Vi har fået et tilbud på vejbump til indkørslen på parkeringspladsen, på 16.000 

som vi har accepteret. 

Vi har fået tilbud på maling af garager/carporte på 137.000 som vi har accepte-

ret. Vi afventer dog nedenstående portrenovering inden vi maler. 

Vi får et tilbud på at renovere den nederste del af porten der i mange garager er 

rådnet. Eventuelt udskiftes den nederste del med en gummikant. 

 

3. Status fra Driften 

 

Vores grønne mand Henrik har desværre sagt op. Vi må igen til at finde en ny. 

 

4. Status på Solcelleprojektet 

 

Der er ved at blive indgået en aftale med en ny entreprenør. Forhandlinger på-

går lige nu. Projektet udsender et nyhedsbrev til beboerne når der er indgået en 

ny aftale og der foreligger en realistisk tidsplan. Vi holder os indenfor den 

økonomiske ramme der er vedtaget på et beboermøde. 

 

5. Status på varmeprojektet 

 

Projektet er klar til at gå i udbud om 14 dage. Der kommer nok ikke til at ske 

noget før næste år. 

 

6. Status på Nivå-Kokkedal på vej 

 

Nivå-Kokkedal på vej kører som det skal i den nuværende plan. Der skal søges 

midler næste år til en fortsat plan. Nivå-Kokkedal på vej er blevet prækvalifi-

ceret af landsbyggefonden, hvilket er vigtigt for at kunne komme videre. 

 

7. Formanden orienterer 

 

Intet nyt 
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8. Deltagelse i VIBO-konferencen 

 

Lea, Svend, Tove, Bent, og Peter deltager i den årlige VIBO konference for af-

delingsbestyrelser. 

 

9. Bestyrelsens rådighedsbeløb 

 

Vi har 27.509,32 tilbage. 

 

10.  Status på aktivitetsudvalget 

 

Vi har 33.944,03 tilbage. 

Vi brugte 12.481,5 på turen til Zoologisk have. En fin tur med deltagelse af 25 

beboere.  

Næste aktivitet bliver julebanko 12/12 kl. 18 

   

 

11.  Forslag/spørgsmål fra beboere 

 

Charlotte i 74 arrangerer loppemarked i afdelingen og har bedt om 250 kr. til 

sodavand. Det kan vi godt bevilge. 

 

Vi har en del hundegøen og hylen der generer naboerne. Den korrekte måde at 

behandle det på er via en klage til VIBO hvis man føler sig generet. 

 

12.  Eventuelt 

 

Intet. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes 8. oktober kl. 18 
 

 
 

 

 


